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SOLNA FÄLTRITTKLUBBS UNGDOMSSEKTION

Järvavägen 7
170 79 Solna
www.sfrk.nu

2024-05-07 18.00-19.00
Plats: Gröna Ridhuset

Närvarande:
Agnes Lindström (ordförande)
Tilda Moodysson (sekreterare, lokstödsansvarig)
Ebba Drugge (skattmästare)
Rebecka Bonnevier (vice sekreterare)
Martin Viksten (klubbmästare, vice ordförande)
Saga Gidlund (PR-ansvarig, vice skattmästare)

Ej Närvarande:

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE
Agnes Lindström förklarade mötet öppnat.

§ 2 VAL AV JUSTERINGSPERSON
Saga Gidlund valdes att jämte ordförande justera protokollet.

§ 3 FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTA
Föredragningslistan godkändes.

§ 4 FÖREGÅENDE PROTOKOLL
Justerat och publicerat på hemsidan.

§ 5 EKONOMI
Vi har ca 34 900 kr och 38 000 kr kvar att betala till ridlägret. Alltså ligger vi bra i fas.

§ 6 RAPPORT CAFETERIAGRUPPEN
- Pantmaskinen har använts, men pengarna kom inte till oss. Ebba Drugge kollar med

Karin Wennerholm om det.
- Ebba Drugge skickar ut en påminnerlse om cafeteriamötet 2/6 i Facebook-gruppen

och i samband med det att de ska skicka in info som Södertörn Ryttarcenter behöver
om barnen.

- Två föräldrar har anmält sig till att skjutsa barnen till lägret. Ebba skickar ut
påminnelse om det, och vi kommer även ta upp det på cafeteriamötet.

- De uppdaterade dokumenten är upplagda i Facebook-gruppen.

http://www.sfrk.nu
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- Cafeterian 18/5 blir en stå-igen-prickar-dag. Ebba Drugge kollar om Lema Adam kan

stå på eftermiddagen som ansvarig. Rebecka Bonnevier kollar om någon av barnen
som ska stå kan handla.

Cafeteria 24/25
- Vi sätter upp en lapp om anmälan till cafeteriagruppen innan anmälan öppnar.

Anmälan öppnar 2/6, efter cafeteriamötet, och stänger sista juli.
- I anmälan lägger vi till en fråga om de vill vara ansvarig för en grupp.
- Vi utvärderar om vi vill komma tillbaka till Södertörn Ryttarcenter nästa år efter

ridlägret v 28. Vi börjar leta andra ridläger redan nu.

§ 7 STYRELSENS VERKSAMHETSPLAN
- Tilda Moodysson och Ebba Drugge har nu varit på Ridsportforum. Det var en kul och

lärorik dag, dock togs det inte upp så mycket om ridklubbars policys och mål.
- Aktiviteterna under påsklovet och Fångarna I Stallet gick bra!
- Ingraveringen i pokalen till KM i käpphästhoppning är snart gjord. Det är dock nästan

inga som anmält sig än, så vi gör mer reklam om det.
- Agria Glädjehoppet måste anordnas mellan juni-augusti. Om vi ska göra en aktivitet

av det får det därför bli i augusti. Agnes Lindström kollar med Björn om ett datum vi
kan ha det på i augusti.

- Förslag om en pizzakväll. Vi kom fram till att en pepparkakshusdekoreringstävling på
hösten blir bättre.

- Hittills är 11 stycken anmälda till mys/städ/lek-aktiviteten 12/5. Rebecka Bonnevier,
Saga Gidlund och Irma Oldenvi är ansvariga.

- Skylten till pluggstugorna är fixad.
- Trygg i Stallet-lådan är på väg. Vi hoppas att de hinner komma innan sommaren, då vi

tänker anordna en Trygg i Stallet-träff tillsammans med Stora styrelsen. Träffen
kommer vara för både vuxna, barn och föräldrar.

Brännbollsturnering
- Matchen kommer vara 14/6, samling kl 10 på Gärdet och efter matchen går vi till

Djurgårdens Ryttarklubb.
- Ansvariga som kan följa med från oss är Martin Viksten, Rebecka Bonnevier, Ebba

Drugge och Agnes Lindström, kanske Saga Gidlund.
- Vi samlas i stallet 8.45 och åker kommunalt med barnen dit.
- Allt som vi ska ha med packar vi in i Martins bil, som åker dit.
- Ansvariga samlas på ridskolan 8.30.
- 14 pers i varje lag (man kan ha avbytare). Agnes Lindström kollar vilka i

hjälpstyrelsen som kan vara med.
- Ebba Drugge lägger upp anmälan.
- Rebecka Bonnevier och Saga Gidlund gör en lapp till anslagstavlan.

§ 8 ÖVRIGA FRÅGOR
- Inloggen till LOK-appen funkar för att utom för Rebecka Bonnevier, som kontaktar

Linda Parry om det.
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- Martin Viksten fortsätter att testa olika hemsidor till QR-koden till anslagstavlan.
- Vår Facebook-sida är raderad.
- Agnes Lindström håller på med aktiviteter-dokumentet.
- Stora styrelsen håller på med nya klubbkläder, förhoppningsvis blir det klart innan

brännbollsturneringen.
- Agnes Lindström hålle rpå att uppdatera presentationer på hemsidan och instagram

(inklusive hjälpstyrelsen).
- Förslag om att ha en seniorstyrelse som kan hjälpa till på större aktiviteter. Vi kom

fram till att vi ska be stora styrelsen kolla hur stort intresset är innan vi beslutar något.
- Förslag om att Martin Viksten ska få en extranyckel till cafeteriaförrådet, och då

ansvara för den.
- Ebba Drugge har en skärm som hon skänker till USEK, vi förvarar den i USEK:s skåp

i kansliet.

§ 9 KOMMANDE MÖTEN
Styrelsemöte 4/6 kl 18.00

§ 10 VAD VILL VI KOMMUNICERA?
Ebba Drugge ber om info till Södertörns ridläger i Facebook-gruppen för cafeterian.
Ebba Drugge lägger upp anmälan till brännbollsturneringen.
Rebecka Bonnevier och Saga Gidlund fixar lappar till anslagstavlan för brännbollsturnering

och cafeteriagruppen 24/25.
Agnes Lindström fixar anmälan till cafeteriagruppen 24/25.

§ 11 MÖTETS AVSLUTANDE
Agnes Lindström förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet:

Tilda Moodysson

Justeras:

Agnes Lindström Saga Gidlund
Ordförande Justeringsperson


